	American Embassy Moscow

Consular Section

21 Novinskiy Bulvar
123242 Moscow, Russia
	February 2, 2013


On English:

To Whom It May Concern:

My name is Ivanov Petr Mikhailovich. I am the father of Ivanov Ivan Petrovich. I live with my family at the address: 12 Krasnaya st., apt. 72, City of Krasnodar, Krasnodarsky Kray, Russia. I am a Russian Federation citizen.

I am submitting this letter to American Embassy Moscow (Consular Section) to affirm that I can and will transfer $1000000 from my bank account (in USD) to bank account of my son (Ivanov Ivan Petrovich) by his first request after the Immigrant Visa has been received.

On my opinion the money transfer is not reasonable before immigrant visa receiving because of lost of the interest on deposit.

I sincerely wish Ivan with his wife Maria will be in prosperity and wellbeing. They are intelligent, able and skilled. I believe they will be successful and I support their initiatives.

If you have any questions, please feel free to contact me and please speak Russian.

Ivanov Petr Mikhailovich (Место для подписи с полным указанием вручную ФИО подписавшего)
Address: Russia, Krasnodarsky Kray, Krasnodar, ul. Krasnaya 12-72.

Phone: +7-918-1234567 (cel)

On Russian:

Для предъявления по месту требования:

Меня зовут Иванов Пётр Михайлович. Я являюсь отцом Иванова Ивана Петровича. Я вместе с семьёй проживаю по адресу: РФ, Краснодарский край, г. Краснодар, ул Красная 12, кв. 72. Я являюсь гражданином РФ.

Я отправляю данное письмо в консульский отдел посольства США в Москве для того, чтобы подтвердить, что я могу и намерен перечислить денежные средства в размере $1000000 со своего банковского счёта (в долларах США) на счёт моего сына Иванова Ивана Петровича по первому его запросу после получения иммиграционной визы США.

Перевод денежных средств до получения иммиграционной визы считаю нецелесообразным ввиду потери процентов по вкладу.

Я искренне желаю благополучия и достатка Ивану и его жене Марии. Они являются умными, способными и квалифицированными людьми. Я верю в то, что у них всё получится, и поддерживаю их начинания.

Пожалуйста, не стесняйтесь обращаться ко мне в случае необходимости. Пожалуйста, обращайтесь ко мне на русском языке.

Иванов Пётр Михайлович (Место для подписи с полным указанием вручную ФИО подписавшего)
Адрес: РФ, Краснодарский край, г. Краснодар, ул. Красная 12, кв. 72. 

Телефон: +7-918-1234567 (сотовый)
